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وزیر ورزش و جوانان: اگر حق با تراکتور باشد، جام را به تبریزی ها می دهیم

وزیر ورزش و جوانان در خصوص حواشی بازی تراکتورسازی تبریز و نفت تهران گفت: با مسئولان فدراسیون فوتبال،

مسئول و مسئول سازمان لیگ برترصحبت کردم و به آن ها ماموریت دادم تا از داوران بازنشسته و خبره و صاحب نظر

بهره بگیرند و فیلم بازی را بازبینی، قضاوت و رای صادر کنند.

وزیر ورزش و جوانان در خصوص حواشی بازی تراکتورسازی تبریز و نفت تهران گفت: با مسئولان فدراسیون فوتبال، مسئول و
مسئول سازمان لیگ برترصحبت کردم و به آن ها ماموریت دادم تا از داوران بازنشسته و خبره و صاحب نظر بهره بگیرند و فیلم
بازی را بازبینی، قضاوت و رای صادر کنند. طبیعتاً اگر 5-6 متخصص دراین زمینه اظهار نظر کند بدیهی است که آن اظهار نظر

برای ما ملاک عمل است.
به گزارش خبرگزاری صدا و سیما ؛ محمودگودرزی افزود: مسئله در حال پیگیری است؛دو گروه کارشناسی در استان برای پیگیری

حضور دارند که یکی از آن ها از جانب بنده برای بررسی موضوع ماموریت پیدا کرده است.
کشور، و  اطلاعات  وزرای  با  ها  آن  در خصوص  من  و  ارائه شده  مکتوب  و  شفاهی  به صورت  هایی  گزارش  افزود:  وی 
استاندارآذربایجان شرقی و مدیرکل ورزش و جوانان استان برای بررسی همه جانبه مسئله صحبت کردم؛ تیم ما درحال انجام کار

و بدیهی است که به دنبال احقاق حق هستیم؛ اگر حقی از تیمی ضایع شده باشد حتما این حق استیفا می شود.
وزیر ورزش و جوانان درباره مسائل غیر داوری و حواشی دیگر نیز افزود: امیدواریم با آرامش مردم تبریز، تماشاچیان و کسانی که
دست اندرکار هستند با سعه صدر بیشتر به موضوع نگاه کنند تا نظرهای کارشناسی استخراج شود و به سمع مردم برسد ؛ من

گزارش کاملی امروز به دولت ارائه خواهم کرد.
گودرزی گفت: یک بٌعد این اتفاق ممکن است ضعف داوری باشد که در حال بررسی است؛ من نمی توانم در این قضیه اظهار نظر
کنم و متخصصین باید نظر دهند.اما ابعاد دیگری هم وجود دارد که اولیای استان در صدد هستند تا انشالله به نحو مقتضی و

درواقع عادلانه این موضوع رفع شود.
وی در خصوص این که 8 دقیقه آخر بلندگوهای ورزشگاه بازی در اصفهان را مساوی اعلام کردند و این باعث تصور پیروزی و
خوشحالی تیم تراکتورسازی شد، افزود: ما در حال بررسی همه جوانب اتفاقات تبریز هستیم. استاندار ، مدیرکل استان و نماینده
ویژه من(مدیرکل حراست وزارتخانه) در شورای تامین استان حضور داشتند در آن جا همین بحث ها مطرح شد. مسئولان تیم
تراکتور سازی حضور پیدا کردند، همه نظرها را گفتند و مطالب از جهات گوناگون مورد بررسی قرار گرفت؛ اما روشن شدن مسئله

زمان بر و نیاز است نظرات کارشناسی به خصوص در حوزه داوری استخراج شود.
اتفاقات بازی تراکتورسازی و نفت، جریان داخلی بود

رئیس کمیته اخلاق فدراسیون فوتبال نیز درباره حواشی این بازی گفت: اتفاقاتی که در جریان بازی تراکتورسازی و نفت رخ داد
جریان داخلی باشگاه تراکتورسازی تبریز بود.

علی اکبر محمدزاده افزود: تا به حال باشگاه تراکتورسازی درخواستی برای رسیدگی به اتفاقات دقایق پایانی بازی این تیم مقابل
نفت تهران برای ما ارسال نکرده است.

وی ادامه داد: من هم مانند بقیه در اخبار و رسانه ها جریان مربوط به آن بازی را دنبال کردم و منتظر هستیم تا اگر باشگاه
تبریزی مدارک و مستنداتی دارد برای ما بفرستد تا در خصوص آن بررسی لازم صورت گیرد.

ارائه نشده است و فکر می کنم یک جریان داخلی در باشگاه تا به امروز که مطلب خاصی به ما  محمدزاده تصریح کرد: 
تراکتورسازی باعث شده تا این اتفاقات به وجود آید زیرا آنها فکر می کردند که بازی سپاهان مساوی شده و تیم آنها قهرمان

است.
رئیس کمیته اخلاق گفت: امروز در فدراسیون فوتبال دو موضوع را بررسی کردیم،ابتدا به بررسی اتفاقات تبریز پرداختیم اما به

علت اینکه هنوز گزارشی به ما نرسیده فعلا در این خصوص تصمیم گیری نشده است.
وی ادامه داد: موضوع بعدی جلسه شکایت برخی تیم ها از تیم مس کرمان بود که مقرر شد در جلسه فردا با حضور شاکیان و

متشاکی مدارک و مستندات طرفها ارائه شود تا در این خصوص نیز تصمیم گیری صورت گیرد.
محمدزاده در پایان درخصوص اتفاقات پس از شهرآورد هشتادم و درگیری برخی بازیکنان با یکدیگر نیز گفت: آن درگیری در
داخل زمین رخ داد و پیگیری آن در صلاحیت کمیته انضباطی است؛ وظیفه کمیته اخلاق رسیدگی به مسائل خارج از زمین

فوتبال مانند تبانی است.
تاج:بهترین سکو را در تبریز بردیم

مهدی تاج رئیس سازمان لیگ نیز در گفتگو با خبرگزاری صدا و سیما گفت : پیش بینی ما مشخص شدن قهرمان در تبریز بود و
بهترین سکو را آنجا بردیم .

وی افزود : ما دو سکوی قهرمانی درست کردیم و چون پیش بینی اول ما مشخص شدن قهرمان در تبریز بود بهترین سکو را به
تبریز فرستادیم .
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وی گفت : تا دقیقه 70 بازی هم تراکتور سه بر یک پیش بود ولی بعد دو گل دریافت کرد .
تاج افزود:چند نکته ابهام وجود داشت اول اینکه عده ای آمدن و گفتن نتیجه دو-دو مساوی شده و این در حال رسیدگی و به

جاهای مناسبی هم رسیده است.
رئیس سازمان لیگ گفت: به هر حال آنجا رادیو و تلویزیون بوده و عده زیادی دسترسی داشتند فقط نیمکت اطلاع نداشت و

کسانی که نتیجه را اشتباه گفتند کار زشتی انجام دادند.
تاج ادامه داد: در بحث داوری کمیته انضباطی و شخص وزیر این موضوع را دارند پیگیری میکنند.

وی گفت:سازمان لیگ در طول یک فصل تمام تلاش خود را کرد تا مسابقات با نظم برگزار شود .
تاج در باره بازیکن خارجی راه آهن و شکایت تیم پیکان افزود: itc این بازیکن مشکل دارد و کمیته انضباطی درحال پیگیری

این موضوع است .
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